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§ 11 

Svar på skrivelse om vuxenutbildning och sfi 

AMN 2017-0089-01.05 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att hänvisa till 

förvaltningens tjänsteutlåtande som sitt svar på skrivelsen. 

 

Ärendet 

Johanna Sjö (M), Gulan Avci (L) och Johan Fälldin (C) har lämnat 

in en skrivelse angående vuxenutbildningens framtida form. I 

skrivelsen pekas på de svårigheter som uppstått till följd av 

överprövningar av upphandlingar med mera. I skrivelsen anförs att 

det behöver göras en analys av aktuella erfarenheter för framtiden. 

I skrivelsen framförs också ett antal konkreta frågeställningar som 

förvaltningen ger sina synpunkter på i detta svar. 

Förvaltningen föreslår arbetsmarknadsnämnden att godkänna 

förvaltningens svar på skrivelsen. 

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

1 juni 2017. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) föreslog, med instämmande från 

samtliga ledamöter, att nämnden skulle besluta enligt förvaltningens 

förslag till beslut. 

Särskilt uttalande 

Vice ordförande Johanna Sjö m.fl. (M), ledamoten Gulan Avci (L) 

och ledamoten Johan Fälldin (C) lämnade följande särskilda 

uttalande. 

Det är fullkomligt nödvändigt att dessa processer fungerar bättre 

framöver. Vi är övertygade om att många överklaganden av 

tilldelningsbeslut kan undvikas om förfrågningsformulär och 

upphandlingsunderlag är genomarbetade och präglade av 

preciseringar och hög kvalitet. Vi förutsätter att förvaltningen 

bedriver ett kontinuerligt utvecklingsarbete i denna del. Det är 

välkommet att förvaltningen i enlighet med skrivelsens intention har 

för avsikt förfina analysen  och redan initierat en närmare 

samverkan med såväl upphandlingsenheten (SLK)  som jurister på 

SLK.  

Det är dock bekymmersamt att de korta akuta 

upphandlingar/förlängningar förvaltningen tvingats knappast 
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motsvarar den kvalitet som blivit följden om elever långsiktigt 

kunde välja kurser och anordnare som var ordentligt upphandlade 

och förankrade (utan överklagan) från början. De korta upphandlade 

kurserna har ju knappast haft särskilt lång tid på sig att vare sig 

marknadsföra sitt program och sitt studieinnehåll eller säkerställa 

innehållets kvalitet. Vi ser fram emot att förvaltningen snarast kan 

komma med en bättre idé som kan ligga till grund för stadens 

fortsatta upphandlingar. Det gäller att få högsta möjliga kvalité i 

dessa så att en bra och långsiktig lyckosam integration kan erbjudas 

av staden. 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Ofelia Namazova (KD) lämnade följande 

Ersättaryttrande. 

Det är fullkomligt nödvändigt att dessa processer fungerar bättre 

framöver. Vi är övertygade om att många överklaganden av 

tilldelningsbeslut kan undvikas om förfrågningsformulär och 

upphandlingsunderlag är genomarbetade och präglade av 

preciseringar och hög kvalitet. Vi förutsätter att förvaltningen 

bedriver ett kontinuerligt utvecklingsarbete i denna del. Det är 

välkommet att förvaltningen i enlighet med skrivelsens intention har 

för avsikt förfina analysen  och redan initierat en närmare 

samverkan med såväl upphandlingsenheten (SLK)  som jurister på 

SLK.  

Det är dock bekymmersamt att de korta akuta 

upphandlingar/förlängningar förvaltningen tvingats knappast 

motsvarar den kvalitet som blivit följden om elever långsiktigt 

kunde välja kurser och anordnare som var ordentligt upphandlade 

och förankrade (utan överklagan) från början. De korta upphandlade 

kurserna har ju knappast haft särskilt lång tid på sig att vare sig 

marknadsföra sitt program och sitt studieinnehåll eller säkerställa 

innehållets kvalitet. Vi ser fram emot att förvaltningen snarast kan 

komma med en bättre idé som kan ligga till grund för stadens 

fortsatta upphandlingar. Det gäller att få högsta möjliga kvalité i 

dessa så att en bra och långsiktig lyckosam integration kan erbjudas 

av staden. 

 

 


